

全自动夹心芝麻糕机器 机械厂家选福达

产品名称	全自动夹心芝麻糕机器 机械厂家选福达
公司名称	商丘福达食品机械有限公司
价格	9898.00/台
规格参数	品牌:福达机械 型号:FTLD 产地:河南商丘
公司地址	河南省商丘市梁园区八一西路
联系电话	15660713820 15660891889

产品详情

全自动夹心芝麻糕机器 机械厂家选福达

操作使用采用“1”，“2”两个按键，操作简单，机器自动完成压制，印花，脱模等一系列动作夹心模式绿豆糕机模具介绍：工艺：采用精密加工仪器做内模，人工单块精确组装。可以做多种形状，方形、圆形、花边、长方形、八宝绿豆糕等花纹多样。文字图：产品特色类，如印：绿豆糕，豆沙糕，莲蓉糕。花纹图：我公司提供参考图案，如花草系列图案，线条系列图案等1-20个图案供客户选择。

Operation using "1" and "2" buttons, simple operation, automatic completion of pressing machine, printing, demoulding and a series of action sandwich mode mung bean cake machine die introduction: process: using precision processing equipment to make the internal model, manual single precise assembly. It can be made into many shapes, such as square, round, lace, rectangle, Babao Mung Bean Cake and so on. Chart: Product characteristics, such as: mung bean cake, bean paste cake, lotus paste. Patterns: Our company provides reference schemes, such as flower series, line series, etc. 1-20 patterns for customers to choose.

图案：我公司提供先出样，客户预审，预审通过才开始制作.如客户公司logo,其他设计图案等。安装及售后：安装简单，收到货之后只需要接上电源就可以用，无需专业调试。全国48小时，保修期内费用全免。液压绿豆糕机主要技术参数：型号：FDLD24-35Y电压：380伏功率：2.95千瓦重量：300公斤产量：300公斤每小时规格：1400*1200*950mm另外公司还有麻花机，油炸锅，三刀机，蛋卷机，烤箱，法饼机等，有需要跟我联系CCTV央视专访全自动绿豆糕机适用范围：各种粉状材料压制成型，如：米粉、绿豆粉、豌豆粉、黑豆粉、花生粉、芝麻粉、面粉，或其他如：奶酪、红糖、肉粉（宠物粮）、草粉（宠物粮）、豆瓣（调味料）等等，只要是工艺是粉状的材料压制成块即可。

Patterns: Our company provides first-come-out, customer pre-approval, pre-approval before starting production. For example, customer company logo, other design patterns, etc. Installation and after-sales: Installation is simple, after receiving the goods, only need to connect to the power supply can be used, without professional debugging. The

warranty period is free of charge for 48 hours nationwide. Main Technical Parameters of Hydraulic Mung Bean Cake Machine: Model: FDL24-35Y Voltage: 380 Volt Power: 2.95 KW Weight: 300kg Output: 300kg Hourly Specification: 1400*1200*950mm In addition, there are twist machine, frying pan, three knife machine, egg roll machine, oven, cooking machine, etc. We need to contact CCTV to interview fully automatic. Application Scope of Mung Bean Cake Machine: Compression moulding of various powder materials, such as rice flour, mung bean flour, pea flour, black bean flour, peanut flour, sesame flour, or other materials such as cheese, brown sugar, meat powder (pet food), grass powder (pet food), bean flakes (seasoning), etc., as long as the process is made of powder materials. Block can be.

代表食品有：各种米糕、绿豆糕、花生糕、合川桃片、云片糕、冰豆糕、状元糕、香糕、雪花糕、糯米糕、阜宁大糕等多种粉类压制成型食品，包括夹心，分层糕点食品特点：本机器产量比较高且自动化程度高、省人工。本机两款，A款、自动化程度高，一模顶两模、且自动摆盘。B款功能多可以调厚度压力A款自动化程度高。只要料斗有料粉，机器会自动进料、自动压实成型、自动印花、自动脱模、成型后自动摆盘并自动送出机外。